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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:1260 Sänkt arbetsgivaravgift

Många företag i Sverige kämpar nu för sin överlevnad – och för att kunna 
fortsätta ha värdefulla medarbetare anställda. En av regeringens åtgärder är att 
reducera arbetsgivaravgifterna, vilket har utförligt redovisat i medierna. Det är 
en sänkning som delvis kommer att hjälpa företag. I den omfattande 
medierapporteringen om sänkningen har det dock inte framgått att 
arbetsgivaren måste göra ett aktivt val för att få reduktionen av 
arbetsgivaravgiften. Skatteverkets skatteupplysningar skriver: ”Arbetsgivaren 
ansöker om det i arbetsgivardeklarationen, där finns en ruta 062 som de måste 
bocka i för att få sänkningen.”

Den här informationen kan ha gått många företag förbi och det är många som 
har uppfattat att det är en generell sänkning som inte kräver en aktiv åtgärd. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser ministern att instruera Skatteverket att göra sänkningen generell så att 
ingen arbetsgivare missar sänkningen av arbetsgivaravgiften?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-27
Besvaras senast
2020-05-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


